
Referat skolebestyrelsesmøde 23. november 2023 
Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved ”Pausen”. 
Torsdag d. 23. november 2023 
kl. 17.00-19.00 
 
 

Mødedeltagere: 
Morten Schulz  
Kenneth Kristensen  
Ditte Rodenberg Mosgaard 
Susanne Ries 
Djennie Thomsen 
Gunvor Møller Michelsen 
Ebru Ozcan 
Lærer Trine Dicker 
Lærer Charlotte Lindtner 
Skoleleder Michael S. Petersen  
Elevrådsformand  
Næstformand elevrådet  
 
 
 
 

Andre inviterede: 
Lone Thaysen 
 
 
 

Afbud: Gunvor, Ditte, elevrådsformand og næstformand 
 
 
 
 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold  Referat 

1 20 Nyt fra: 
 
Formanden 
 
Skoleledelsen 
 
Elevrådet 

 
Andre medlemmer 

 Formanden: Skolebestyrelsesformændene har 
drøftet, at der skal laves nogle puljer til renovering 
af skolerne. Fokus på det faldende elevtal, der 
udfordrer mange af kommunens skoler.  
Henvendelse til Skole og forældre om at komme og 
snakke principper til skolebestyrelsesmødet i 
januar.  
 
Skoleledelsen: Der er travlt med mange ting. Ronni 
er i gang med at få afsluttet. Der bruges tid på 
strategi og økonomi. Ansættelsessamtaler til 
Grundskole og Centeret afholdt. Den valgte har 
meget erfaring, og måske kan vedkommende starte 
allerede 1.12.  
Konstituering af afdelingsleder i Centeret – en 
medarbejder fra Fjordskolen Karina Beck, der 
hjælper de kommende 3 måneder. Hun tager sig 
især af visitation og revisitation.  



Aftaleforløb fra Arbejdstilsynet omkring 
medarbejdernes fysiske og psykiske arbejdsmiljø, så 
der er lavet retningslinjer for, hvordan det skal 
håndteres. Skolen oplever, at en del medarbejdere 
oplever en del ”voldsom” kommunikation fra 
forældre enten pr. telefon eller på mail. 
Skolebestyrelsen kan være med til at rammesætte 
en kommunikationspolitik.  
 
Øvrige medlemmer: Susanne og Djennie har været 
på Landsmøde, hvor der var workshops om bl.a. 
principper, den synlige skolebestyrelse fx med 
videoer, specialområdet. Forældrerådgivning. 
Afprøvning af et forældrespil om 
forældrefællesskab for indskoling/grundskole – 
måske noget vi kan prøve af.  
Kenneth: artiklen i avisen om vores 
karaktergennemsnit må give stof til eftertanke. Og 
der er allerede sat ting i værk i fagudvalg, måske skal 
vi se på elevernes læseferie. Dog skal vi også huske 
på de forskellige faktorer, der er i spil. 
 

2 30 Økonomi  Budget 2024 fremlagt med forventede udgifter og 
tildelte midler. MSP kommer med et mere præcist 
budget næste gang.  

3 20 Principper - status  Mobilpolitikprincippet skal vi gerne have sendt ud 
snarest, så vi kan få det ud og leve. 
Netetik og digitaldannelse er klar.  
Skole-hjemsamarbejde.  
Disse tager vi på mødet i december. Principperne 
sendes ud inden mødet.  

4 20 Den gode historie 
 

 Skolebestyrelsen skal være med til at skabe den 
gode historie. Hvordan får vi de andre forældre 
med til at skabe den gode historie? Kan forældrene 
sammen hive andre forældre med? Inddragelse af 
kontaktforældrene. Forskellige arrangementer i og 
omkring skolen kan være med til at trække folk til.  
Møde m. kontaktforældrene, der omhandler om 
inddragelse af de andre forældre, og hvordan kan 
skolebestyrelsen bakke op om det. Ledelsen laver 
dagsorden, finder dato mv., hvor skolebestyrelsen 
deltager.  

5 10 Årshjul  Udskydes til næste gang.  



6 10 Evt.  Til elevrådet kunne skolebestyrelsen være et punkt 
på et møde, så elevrådet får kendskab til 
skolebestyrelsen.  
Kunne udskolingen selv udsmykke, reparere i egne 
klasser? MSP undersøger muligheden for det.  

7 8 Nyt fra:  
Lukket område 
 

  

8 2 Punkter til næste møde  De 3 aftalte principper fra punkt 3 – Netetik og 
digitaldannelse, mobilpolitik og skole-
hjemsamarbejde.  
 

 


